
 

 

Ry Familie og Firma Idræt   

 

Deltagere Kopi til: 

 

Sussi, formand 

Knud, kasserer 

Indoor Cycling: Christian  

Volleyball: Ulrich 

Svømning: Kim  

Ry eSport: Kristoffer 

Fitness: Tina 

Udviklingskonsulent : Klaus 

 

Deltagere : alle 

 

Afbud: Yoga, Hanne 

            Basket, Andreas, - ikke hørt fra ham 

 

 Udarbejdet af/Dato:   

 Referent: Sussi / 8.4.21 

 

 

Generalforsamling den 8.4.21 
Dagsorden 

 
1) Valg af dirigent 
2) Bestyrelsens beretning 
3) Fremlæggelse af udarbejdet regnskab til godkendelse 
4) Indkomne forslag 
5) Fastsættelse af kontingent 
6) Næste års budget 
7) Valg i henhold til vedtægter 
8) Evt.  

Orientering fra aktivitets-udvalgene 
 
Nyt fra aktiviteterne – herunder, har I den plads, I har brug for, 
eller skal vi søge om flere tider til næste sæson?? 
 

• Valg af dirigent 
 

Klaus er valgt til denne opgave 

• Bestyrelsesformandens    
beretning 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Corona lukkede landet den 13.3 og har præget det seneste år. 
Nedlukninger, forsamlingsforbud, - nedsat aktivitet fra min side. 
Mange overvejelser i forhold til generationsskifte. 
 
Klaus har arbejdet videre med etablering af kontakt til firmaer, ideer til 
at promovere rffi/ tænke nyt. I den forbindelse har vi (Klaus, Knud og 
ut.) dd. haft møde med Mette fra Dansk Firmaidræt i forhold til at skabe 
et nyt tiltag – Firmaidrætszoner = samarbejde mellem Ryhallerne, 
firmaer i byen og rffi. Mere herom på vores næste bestyrelsesmøde, 
som jeg indkalder til, - formentlig ultimo maj eller først i juni. 
 
Bjarke (tidl. Esport- leder) prøver at starte paddle tennis op evt. i rffi 
regi. Vi har sagt ja til interesse for dette, møde og mail- 
korrespondance, men afventer en plan. Og har ikke hørt mere. 
 
Punkter fra sidste GF, vi ville arbejde videre med – er stadig aktuelle: 

• Markedsføring fremadrettet 

• Hvad kan vi tilbyde firmaer – hvordan når vi ud til dem? 

• Hvor meget halkapacitet kan vi regne med? Basketball 
mangler tider – yoga måske også 
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VIGTIGT!!   Hjælp til Pressalits 
sommerfest den 11.6.21 
 
 
 
 
 
 
 

• Fremlæggelse af 
regnskab 

 
 

• Indkomne forslag 
 
 

• Kontingent 
 

• Næste års budget 
 
 
 
 
 
 
 

• Formand på valg 
 

• EVT. 
 
Orientering fra 
aktiviteterne 

 
 
 
 
 
 

 

• ER aftaler om vedligehold af vore cykler på plads? Ja ifølge 
Knud 

• Ideer fra jer 
 
VIGTIGT!!! Vi skal stille med ca. 10 personer til Pressalits sommerfest 
fredag den 11.6.21. Jeg kan desværre ikke deltage – HVEM KAN og 
HVEM VIL VÆRE TOVHOLDER fra rffi???   
Fælleskassen betaler 500 kr.- pr. person til dennes respektive aktivitet 
som tak for indsatsen!! 
Besked til mig hurtigst muligt 
 
 
 
 
Godkendt – vedlagt referatet 
 
 
 
Forslag til vedtægtsændringen/ godkendt – reviderede vedtægter 
vedlagt referatet 
 
Fastholdes på 80 kr.- pr. medlem 
 
Regner med underskud på ca. 34.900.-kr underskud – kan dækkes af 
vores overskud i banken… godkendt – vedlagt referatet 
 
Knud søger penge, hvor han kan til at dække underskud/ uventede 
udgifter 
Fra Dansk Firmaidræt kan søges til kontingent + manglende indtægter 
til aktiviteter, der er blevet aflyst 
 
Sussi er villig til genvalg – genvalgt 
   
 
 
Svømning:  
Aktivitetsformanden Kim flytter til Kbh. – flytter til august 
Kim snakker med Steen om at overtage posten 
Ingen svømning i 2 x forår svømning i efteråret 
Steen får hjælp fra Silkeborg – fortsætter efter sommerferien 
Kan der være flere hold fra Pressalit? Kim undersøger 
Aftale med Silkeborg – der sørger for hal, og vi betaler trænere 
 
Ulrich: 
Forår giver igen beachvolley – al aktivitet foregår udenfor dette forår 
7 voksne 5 ungdomstrænere 
 
Kristoffer: 
Trænerne har undervist online – været en udfordring, men de tog dem. 
Vi udbyder kun Counter Strike – flere spil prøvet uden succes. 
Klub LAN til maj 
Større LAN i Låsby til efteråret i Låsby – 80 pladser – Udsolgt 
(gentagelse af sidste års succes) 
Udvikler firmakoncept med hjælp fra professionel 
Vil promovere vores aktivitet/flyers 
Instruktørmangel – kampagne for at få nye 
  
Tina: 
Der er gang i udetræning 
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Christian: 
Skåret meget i forhold til holdstørrelse indtil lukning 
Håber på vaccination, så vi kan køre normalt. Andet større lokale var 
udelukket 
 
Andreas:? 
 
 
Ulrich efterlyser udmelding omkring udvalget vedr. paddletennis-
projekt. 
Klaus fortæller – der blev søgt pulje fra Kvickly, men fik det ikke. 
Hvis der opføres paddle-baner i hallen, kan rffi tilbyde at være rammen 
for hold.   
 
Sussi forhører sig hos Bjarke om udviklingen i projekt paddletennis 
 
Ad. Firmaidrætszoner – kort forklaring af Klaus: 
 
Firmaidræt og kollegamotion 
Samarbejde mellem Ry-hallen, firmaer og rffi. 
Klaus har talt med Hallen og Pressalit – begge er intersserede 
Der kommer et oplæg – aktiviteter indgår i det 
Forsøg på at booste firmaidrætten 
 
Sussi indkalder til bestyrelsesmøde i slut maj 
 
 

  

  

Tak til jer alle for at holde ud gennem denne mærkelige tid!!! :-/        

 


